
Protokół Nr LII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 grudnia 2021 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 14.20 

Zamknięcie obrad – godz. 17.49 

Ad. 1 

Obrady LII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący RM - poprosił Panią Joannę Pauter - przedstawiciela firmy BayWa r.e. o 

prezentację firmy i projektu. 

J. Pauter -  omówiła osiągnięcia firmy w zakresie produkcji energii elektrycznej ze źródeł 

odnawialnych i przedstawiła projekt instalacji fotowoltaicznej planowanej w Ratnie Dolnym 

oraz poinformowała, że została zawarta 30-letnia umowa dzierżawy terenu pod inwestycję, 

został złożony wniosek do Burmistrza o zmianę warunków zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowym planie, a firma oczekuje na decyzję w tej sprawie oraz na 

opinię Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Przewodniczący RM – podziękował za prezentację i poprosił Radnych o pytania. 

J. Gorczycki – zapytał, co stanie się z instalacją po wygaśnięciu umowy dzierżawy. 

J. Pauter  - odpowiedziała, że w umowie dzierżawy jest zapis, w którym firma jest 

zobowiązana do utylizacji paneli po okresie dzierżawy.  

Burmistrz – poprosił jeszcze o informację, kto jest właścicielem terenu pod inwestycję. 

J. Pauter – odpowiedziała, że właścicielem gruntu jest firma POL 010 Ratno i z nią zawarta 

jest umowa dzierżawy. Zwróciła również uwagę, że dzisiejsza krótka prezentacja miała na 

celu zaznaczenie obecności firmy na terenie Gminy oraz, że ma nadzieję na dłuższe 

spotkanie nt. prezentowanej inwestycji np. w styczniu, na którym będą mogły zostać 

udzielone odpowiedzi na bardziej szczegółowe pytania. 

Burmistrz – wyjaśnił skąd pytanie radnego, tłumacząc, że Gmina ma nienajlepsze 

doświadczenia ze współpracy z firmą POL 010 oraz dzierżawcami jej terenów, a ponieważ 

ma zasadę chronić inwestorów, potrzebuje do tego wiedzy i rozpoznania stanu faktycznego. 

Inwestycja nie będzie funkcjonowała bez dobrego skomunikowania, dojazdu i dróg, a od 8 lat  

już trwa spór z firmą POL 010 i poprzednim dzierżawcą o zlikwidowanie ponad 8 ha dróg na 

danym terenie, powstałych poprzez samowolną działalność, dlatego Gmina będzie 

podchodzić do nowej inwestycji ostrożnie, aby ta sytuacja skończyła  się dla obu stron. 

Kolejnym argumentem jest fakt, że jest nowy dzierżawca na całym obszarze POL 010, 

ponieważ firma nie użytkuje gruntów pod własną działalność, tylko wydzierżawia na długie 

okresy firmom, które zajmują się działalnością uprawową i ten dzierżawca dopiero 

rozpoczyna rozmowy z Gminą w zakresie współpracy, a jest to duży obszar ok 900 ha. 



Burmistrz wyjaśnił, że ostrożność i troska o nowych inwestorów bierze się z 

dotychczasowych doświadczeń oraz z faktu, że firma POL 010 nie jest firmą polską, lecz 

holenderską, która na terenie kraju posiada kilkadziesiąt tysięcy hektarów gruntu, który 

głównie wydzierżawia. Burmistrz zaproponował również, aby na kolejnym spotkaniu koncept 

zagospodarowania terenu obejmował także infrastrukturę niezbędną do funkcjonowania 

elektrowni, a docelowo także przejście z włączeniem elektrowni do stacji odbioru, ponieważ 

w pobliżu takiej nie ma. Następnie omówił etapy działań w kierunku zmiany studium i 

miejscowego planu oraz poinformował, że wszelkie koszty z tym związane, oprócz studium, 

będzie zobowiązana ponieść firma planująca inwestycję. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu radnej Barbarze Sobczyńskiej. 

B. Sobczyńska – poinformowała, że cieszy się, że Gmina Radków stanie się miejscem 

rozwoju technik OZE, a następnie zapytała o możliwości produkcyjne planowanej elektrowni. 

J. Pauter – odpowiedziała, że zostanie przygotowana bardziej szczegółowa prezentacja, 

wraz z uwzględnieniem redukcji CO2, na kolejne spotkanie. 

B. Sobczyńska – zapytała, czy firma ma już rozpoznanie odnośnie potencjalnych odbiorców 

energii, aby inwestycja była rentowna. 

J. Pauter – odpowiedziała, że na ten moment firma skupia się na procesie zmiany studium i 

miejscowego planu oraz uzyskania warunków przyłączenia, a następnie, w zależności od 

uzyskanych warunków i możliwości produkcji, będzie analizować możliwości pozyskania 

odbiorców. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu radnemu Januszowi Gorczyckiemu. 

J. Gorczycki – zapytał, czy firma przy swoich inwestycjach ubiega się o zwolnienia z 

podatków i czy planuje to zrobić w Gminie Radków. 

J. Pauter – odpowiedziała, że firma działa zawsze zgodnie z przepisami prawa i zamierza 

opłacać należne Gminie podatki. 

Burmistrz – wyjaśnił, że pytanie jest spowodowane tym, że w Gmina Radków wielokrotnie na 

wniosek znaczących inwestorów, wprowadzała zwolnienia podatkowe w zakresie liczby osób 

zatrudnionych i tu zwolnienia dotyczyły podatku od nieruchomości oraz w zakresie 

zagospodarowania przestrzeni i wartości inwestycji wniesionej i radny chce mieć pewność, 

czy firma będzie z takim wnioskiem występować, ponieważ jest możliwość, aby firmie, która 

zainwestuje na terenie Gminy i w perspektywie będzie to przynosiło Gminie znaczący 

dochód, zawiesić podatki na czas realizacji inwestycji, a następnie przez np. pół roku, czy 

rok, zwolnić od podatku należnego Gminie. Burmistrz poinformował, że w może umarzać 

podatki w określonych przypadkach, poprzez rozpatrzenie przedmiotowe, natomiast 

podmiotowo zwalniać z podatku, również post factum, może tylko Rada odpowiednią 

uchwałą oraz upewnił się, czy firma ma zamiar z takiej możliwości skorzystać. 

J. Pauter – odpowiedziała, że firma tego nie planuje. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 



Przewodniczący RM – podziękował za prezentację oraz powiedział, że do szczegółowego 

planu inwestycji Rada wróci w niedalekiej przyszłości. 

J. Pauter – podziękowała za możliwość przedstawienia firmy i planów. 

Burmistrz – podziękował za propozycję, ponieważ produkcja energii ze źródeł odnawialnych 

ma ogromne znaczenie dla Gminy szczególnie ze względu na ulgi w zakresie energii 

wyprodukowanej u siebie i zużytej na potrzeby własne. Następnie poprosił, aby po uzyskaniu 

ostatniej zgody od Konserwatora Zabytków, firma złożyła szczegółową koncepcję aby ją 

omówić, a następnie przedstawić Radzie, a jeżeli Rada nie podejmie uchwały o otwarciu 

prac nad studium, Burmistrz zapewnił, że na terenie Gminy jest wyznaczone w miejscowym 

planie wiele obszarów pod fotowoltaikę oraz zaprosił do współpracy. 

J. Pauter – podziękowała. 

Przewodniczący RM – powrócił do realizacji porządku obrad. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 29 grudnia 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 listopada 2021 r.  

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 20 grudnia 2021 r.  

7. Sprawozdanie za rok 2021 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków żądań 

związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

oraz wydawanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

8. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Średnia  – DRUK NR 1 

b) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Dolna  – DRUK NR 2 

c) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Wambierzyce  – DRUK NR 3 



d) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Górna  – DRUK NR 4 

e) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Tłumaczów   – DRUK NR 5 

f) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ratno Dolne   – DRUK NR 6 

g) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ratno Górne   – DRUK NR 7 

h) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Suszyna   – DRUK NR 8 

i) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Raszków   – DRUK NR 9 

j) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Karłów   – DRUK NR 10 

k) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Gajów   – DRUK NR 11 

l) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasterka   – DRUK NR 12 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

          – DRUK NR 13 

n) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu Gminy Radków  

          – DRUK NR 14 

o) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Radków   – DRUK NR 15 

p) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Radków na lata 2016-2026   – DRUK NR 16 

q) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz Miejsko- 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 – DRUK NR 17 

r) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 18 

s) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok    – DRUK NR 19 

t) uchwalenia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2022 oraz Miejsko- Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022      – DRUK NR 20 

u) ogłoszenia w Gminie Radków roku 2022 Rokiem Władysława Bartoszewskiego - 

Rokiem Przyzwoitości       – DRUK NR 21 

v) ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2022 rok  

          – DRUK NR 22 

w) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków  – DRUK NR 23 

x) budżetu Gminy Radków na 2022 rok     – DRUK NR 24 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

  



Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz – poinformował, że nie będzie wnosił o zmianę porządku obrad, lecz zostaną 

wprowadzone korekty do uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2022 rok oraz uchwały w 

sprawie przyjęcia WPF. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

listopada 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 listopada 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 20 

grudnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 20 grudnia 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania z zakresu zgłaszanych 

wobec Gminy Radków żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

 

Burmistrz - złożył sprawozdanie za rok 2021 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków 

żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 01 do 29 grudnia 2021 roku 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) . 



Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – o godz. 16.08 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16.27. 

Do obrad dołączył radny Ryszard Markowicz. Liczba radnych wzrosła do 15. 

Ad. 9 

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał były szczegółowo omawiane na 

wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 27.12.2021 r. 

DRUK NR 1 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Średnia 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Burmistrz – poprosił o wsparcie przy realizacji strategii, ze względu bardzo małe 

zaangażowanie mieszkańców poszczególnych miejscowości, a następnie przedstawił 

informację nt. ilości mieszkańców biorących udział w zebraniach wiejskich oraz w tworzeniu 

strategii rozwoju wsi (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM – zwrócił uwagę, że informacje o zebraniach wiejskich były 

upublicznione na wiele sposobów, a frekwencja mieszkańców była jednak bardzo niska, 

natomiast tematy poruszane na spotkaniach były bardzo ważne dla rozwoju każdej wsi. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Dolna 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Wambierzyce 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ścinawka Górna 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Tłumaczów 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ratno Dolne 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Ratno Górne 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Suszyna 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 9 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Raszków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Karłów 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 11 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Gajów 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 12 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pasterka 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 13 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 13. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 14 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 14. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 15. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 16 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Radków na lata 2016-2026 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 16. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 17 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Miejsko- Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz 

Miejsko- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 17. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 18 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 18. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 19. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 20 w sprawie uchwalenia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022 oraz Miejsko- Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 20. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 



DRUK NR 21 w sprawie ogłoszenia w Gminie Radków roku 2022 Rokiem Władysława 

Bartoszewskiego - Rokiem Przyzwoitości 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 21. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 22 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2022 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 22. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 23 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o wniesienie autopoprawek do projektów uchwał 

DRUK NR 23 i DRUK NR 24, które były szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu 

komisji. 

Burmistrz – zgłosił autopoprawki do projektów uchwał oraz poinformował, że mają one 

związek z przesunięciem terminu płatności w zdaniu wodociągowania miejscowości 

Tłumaczów (autopoprawki stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM – poinformował, że analiza uchwały w sprawie przyjęcia WPF miała 

miejsce na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 8 grudnia 2021 r. oraz poprosił 

Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr III/93/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radków 

przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2022 (opinia stanowi załącznik 

do protokołu). 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 23. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą wraz z 

wniesionymi autopoprawkami. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 24 w sprawie budżetu Gminy Radków na 2022 rok 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekt uchwały w sprawie budżetu na rok 2022 

również był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 8 grudnia 2021 r. oraz 

poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr III/95/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków projekcie uchwały budżetowej na 

2022 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił Przewodniczącego komisji budżetu, planowania i mienia 

komunalnego o przedstawienie opinii komisji 



Piotr Trybus – Przewodniczący komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego odczytał 

pozytywną opinię komisji w sprawie przyjęcia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy 

Radków oraz budżetu Gminy Radków na 2022 rok 

Przewodniczący RM – poprosił pozostałe stałe komisje RM o przedstawienie opinii w 

sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 24. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą wraz z 

autopoprawkami. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował radnym za jednogłośne przyjęcie budżetu oraz Pani Skarbnik i 

pracownikom Urzędu za pracę nad budżetem. Podkreślił, że Urząd będzie starał się 

realizować go zgodnie z założeniami oraz zapewnił, że budżet jest realny i gminę stać na 

jego realizację. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś z obecnych na sali obrad chce zabrać głos w 

sprawach różnych. 



Burmistrz – poinformował, że przed sesją wpłynął wniosek, radnych Pana Piotra Mrówki i 

Pana Ryszarda Markowicz w sprawie częstotliwości wywozu odpadów komunalnych na 

terenie Ścinawki Dolnej w okresie letnim oraz zapewnił, że wniosek będzie w całości 

wdrożony do realizacji. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu radnemu Januszowi Gorczyckiemu. 

J. Gorczycki – zwrócił uwagę, że na terenie Gminy znajduje się 5 orlików, które są 

użytkowane tylko w okresie wiosenno-letnim i wczesną jesienią, natomiast śnieg 

uniemożliwia korzystanie z nich w okresie zimowym, a amatorskie odśnieżanie uszkadza 

murawę, dlatego poprosił o rozważenie zadaszenia jednego z obiektów, aby odciążyć halę w 

Ścinawce Średniej oraz w przyszłości halę w Radkowie. Radny poinformował, że wg cen na 

2020 rok koszt zadaszenia wynosił ok. 400 tys. zł. 

Burmistrz – odpowiedział, że są zaplanowane pewne działania w obszarze sportu. Jest już 

pozwolenie budowlane na budowę hali sportowej w Radkowie. Od dawna jest już rozważany 

obiekt pod „opończą” jak i pozyskanie środków na budowę bieżni tartanowych w Ścinawce 

Średniej. Burmistrz powiedział, że przed rozpoczęciem sesji otrzymał informację, że został 

opublikowany drugi nabór w ramach Polskiego Ładu, w którego założeniach jest kilka 

pozycji, które są rozważane – ochrona środowiska oraz duży dział sportu. Są wprawdzie 

górne limity, gdzie największe preferencje mają inwestycje o dużych nakładach powyżej 5-10 

mln zł, lecz przy dobrej gospodarce środkami, pozyskanie środków zewnętrznych uwalnia 

środki własne, które mogą być przekierowane na ważne dla Gminy zadania i o to z 

pewnością Gmina będzie zabiegać, ale priorytetem jest wielofunkcyjna hala sportowa w 

Radkowie, na której będzie można uprawiać wszystkie dyscypliny sportów drużynowych, a 

jeżeli się uda, to będzie również zbudowana bieżnia i okrycie dla któregoś z orlików, być 

może z trwałego materiału, aby był to obiekt stały. Podobny pomysł rozpatrywany był także 

dla lodowiska w Radkowie, aby zwiększyło swoją funkcjonalność i było wykorzystywane w 

większym zakresie niż obecnie, bez względu na warunki pogodowe. 

Przewodniczący RM – ponownie udzielił głosu radnemu Januszowi Gorczyckiemu. 

J. Gorczycki – zwrócił uwagę na bobry w rzece Ścinawce i na powalone przez nie drzewa w 

korycie rzeki oraz zapytał o możliwość usuwania ściętych przez bobry drzew. 

Burmistrz – odpowiedział, że cieszy się, że bobry zadomowiły się w potoku Pośna, ponieważ 

świadczy to czystości wody dzięki pracy w zakresie kanalizacji. Podkreślił, że bobry są pod 

ochroną, Urząd wystąpił do RDOŚ z zapytaniem w związku z zagrożeniem wylania rzeki, a 

Dyrektor RDOŚ określił warunki rozebrania tamy. Burmistrz zaznaczył, że nie zamierzał 

realizować rozbiórki tamy, zależało mu jednak na opinii RDOŚ. Następnie wystąpił do Wód 

Polskich o uzyskanie ostatecznej decyzji i stanowiska, ponieważ żadna z rzek na terenie 

gminy nie jest własnością Gminy Radków, lecz zarządcą są właśnie Wody Polskie. Jednak 

po obserwacjach okazało się, że nie ma zagrożenia wylania rzeki i zalania drogi 

wojewódzkiej, ponieważ woda znalazła nowe ujście do potoku. Burmistrz zapewnił, że 

sytuacja związana z bobrami będzie monitorowana i będą zgłaszane zagrożenia, ale nie 

będą podejmowane radykalne działania wobec zwierząt. Decyzje dotyczące podejmowania 

działań zostaną pozostawione dla właścicieli i zarządców wód. 

Przewodniczący RM – oddał głos radnej Dorocie Bajcar. 



D. Bajcar – poinformowała, że w Ścinawce Górnej pojawiła się nutria i poprosiła 

mieszkańców, aby nie dokarmiali jej chlebem.  

Przewodniczący RM – zauważył, że dzięki działaniom Gminy na rzecz ochrony środowiska 

pojawiają się bobry, nutrie czy np. czapla siwa. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM – złożył życzenia noworoczne. 

Burmistrz – również złożył życzenia.  

 Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LII sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 
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